



March 11, 2020

Greetings Families and Salina Community Members,

One important aspect of my job at Salina is the safety and well-being of all students and staff. Recently, the local, national and international news outlets have been sharing a lot of information about a new strain of the Coronavirus, COVID 19. The administration and staff in the Dearborn Public Schools are collaborating and coordinating with local and state healthcare officials in order to monitor and plan for any impact the Coronavirus may have on our school population.

We will do our best to keep you informed and will share new information as it becomes available. We need your help to do this.

As the information for COVID 19 progresses, we will continue to monitor the absentee rates in our buildings and will be paying close attention to any information and/or advice from the Centers for Disease Control, the Michigan Department of Health and the Wayne County Health Department in order to make decisions about the best steps to take concerning our school.

**We will be working closely with our custodial and teaching staff to reinforce good hygiene controls in the building to help keep your child healthy.**

*For now, here are a few things you can do to help:*

- Remind your children to wash their hands often with soap and water or an alcohol-based hand rub. Set a good example by doing this yourself.
- Teach your children not to share personal items like drinks, food, or un-washed utensils, and to cover their coughs and sneezes with tissues. If a tissue is unavailable, cough or sneeze into your elbow or shoulder, not into your hands.
- Know the signs and symptoms of the Coronavirus. Symptoms of the virus include fever, cough, and shortness of breath.
- Keep sick children at home for at least 24 hours after they no longer have fever or do not have signs of fever, without using fever-reducing drugs.
- Do not send children to school if they are sick. Any children who are determined to be sick will be sent home.

I look forward to working together in order to support an informed and healthy learning environment for our children and community.

If you have specific concerns or questions about the Coronavirus, we encourage you to consult with your primary care family doctor. If you do not have a family doctor, please feel free to contact our school nurse, Ms. Amy Kandes at 313-827-4710 or you can send an email at [kandes@dearbornschools.org](mailto:kandes@dearbornschools.org)

Thank you for your attention to this important health issue and as always, feel free to reach out to me if you have a question or concern.

Sincerely,

Mrs. Eman Ahmed, Ed.S.  
Principal  
Salina Intermediate  
Dearborn Public Schools

أسر وأعضاء مجتمع سلاينا الكرام،

2020\3\11

تحية طيبة وبعد،

أحد الجوانب المهمة في عملي في سلاينا هو سلامة ورفاهية جميع الطلاب والموظفين. في الآونة الأخيرة ، قامت وكالات الأنباء المحلية والوطنية والدولية بمشاركة الكثير من المعلومات حول سلالة جديدة من فيروس كورونا ، وتتعاون الإدارة والموظفون في مدارس ديربورن الرسمية و بالتنسيق مع مسؤولي الرعاية الصحية المحليين والدوليين من أجل المراقبة والتخطيط لأي تأثير محتمل لفيروس كورونا على طلابنا.

سنبذل قصارى جهدنا لإبقائك على اطلاع وسوف نشارككم أي معلومات جديدة حال توفرها. لكننا بحاجة لمساعدتكم للقيام بذلك.

مع تزايد المعلومات حول الفيروس ، سنستمر في مراقبة معدلات الغياب في مبانينا وسنولي اهتمامًا وثيقًا لأية معلومات و / أو مشورة صادرة عن مراكز السيطرة على الأمراض ، مديرية الصحة بولاية ميشيغان ومديرية الصحة في مقاطعة واين من أجل اتخاذ قرارات بشأن أفضل الخطوات التي يجب اتخاذها بخصوص مدرستنا.

سوف نعمل عن كثب مع فرق التنظيف والمدرسين لتعزيز ضوابط النظافة الجيدة في المبنى للمساعدة في الحفاظ على صحة أبنائكم.

في الوقت الحالي، إليك بعض الخطوات التي يمكنكم القيام بها للمساعدة:

- \* ذكروا أطفالكم بغسل أيديهم كثيرًا بالماء والصابون أو بمزاد تعقيمه كحولية. اضربوا لهم مثالاً جيداً عن طريق القيام بذلك بأنفسكم.
- \* علموا أطفالكم عدم مشاركة الأغراض الشخصية مثل الشراب أو الطعام أو الأواني غير المغسولة مع أحد. وتغطية السعال والعطاس بالمنديل. إذا كانت المناديل غير متوفرة ، اطلبوا منهم السعال أو العطاس في ثنية مرفق اليد أو على الكتف ، وليس في راحة اليد.
- \* تعرفوا على علامات وأعراض الإصابة بالفيروس والتي تشمل الحمى والسعال وصعوبة في التنفس.
- \* إبقاء الأطفال المرضى في المنزل لمدة 24 ساعة على الأقل بعد زوال الحمى أو إلى حين زوال أعراضها دون استخدام الأدوية الخافضة للحرارة.
- \* لا ترسلوا الأطفال إلى المدرسة إذا كانوا مرضى. سيتم إرسال أي طالب مريض إلى المنزل.

أطلع إلى العمل معًا من أجل دعم بيئة تعليمية واعية وصحية لأطفالنا ومجتمعنا.

إذا كانت لديكم أية أسئلة أو استفسارات أو مخاوف محددة حول فيروس كورونا، فنحن نشجعكم على استشارة طبيب العائلة. إذا لم يكن لديكم طبيب أسرة ، فلا تترددوا في الاتصال بمرمضة مدرستنا ، السيدة إيمي كانديس على 313-827-4710 أو يمكنك إرسال بريد إلكتروني على

kandes@dearbornschools.org

شكرًا لك على اهتمامكم بهذه المشكلة الصحية المهمة، وكالعادة، لا تتردد في التواصل معي إذا كان لديكم أي سؤال أو قلق.

بإخلاص،

السيدة. إيمان أحمد

مديرة

مدرسة سلاينا المتوسطة

مدارس ديربورن الرسمية